
北疆 13D11N

TO THE WONDER 
NORTH XINJIANG

我的阿勒泰

多元化饮食
VARIETY CUISINE

多元化饮食
VARIETY CUISINE

限制小团人数
LIMIT TO 

SMALL GROUP

限制小团人数
LIMIT TO 

SMALL GROUP

2+1 VIP巴士
2+1 VIP BUS

2+1 VIP巴士
2+1 VIP BUS

全程无购物站
NO SHOPPING STOP

全程无购物站
NO SHOPPING STOP

4+5星级酒店
4+5*SELECTED HOTEL

4+5星级酒店
4+5*SELECTED HOTEL

中/英文讲解
MANDARIN / 

ENGLISH SPEAKING

中/英文讲解
MANDARIN / 

ENGLISH SPEAKING

URUMQI | BURQIN | HEMU | JIADENGYU | KANAS | URHO | DUSHANZI | YINING | TEKES | NALATI

乌鲁木齐 | 布尔津 | 禾木 | 贾登峪 | 喀纳斯 | 乌尔禾 | 独山子 | 伊宁 | 特克斯 | 那拉提 

13URC

HEAVENLY LAKE OF TIANSHAN

天山天池



Assemble at Kuala Lumpur International Airport for flight 
to Hong Kong. 

MOBDAY
 01

※ Pass by Agonggaiti Grassland: A beautiful alpine
grassland. It is rich in flora and fauna and wetland ecology, 
and you can also experience the Kazakh nomadic culture.

※ Hemu Village (Include shuttle bus): A village under the
jurisdiction of Burqin County, Xinjiang Uygur Autonomous 
Region. Located on the bank of Kanas Lake in Burqin County, 
Xinjiang, it is the concentrated living place of the Tuva people.

-Hemu River: A crystal-clear river set against snow-capped 
mountains and scenic surroundings.

-Tuva Village: It is the concentrated living place of the Tuva 
people, and it is the only three remaining Tuva villages. 

-Viewing Platform: Experience nature’s beauty with 360° 
panoramic views and perfect photo spots.

BURQIN - HEMU - JIADENGYU
(150 KM: 3 HOURS)

B/L/DDAY
 04

※ Kanas Scenic Area (Include shuttle bus): Crystal-clear alpine 
lake surrounded by mountains, with colors that shift beautifully 
with the seasons.

-Moon Bay: It is the iconic attraction of Kanas. Kanas Lake 
draws a beautiful arc here, like a curved moon falling into this 
lush canyon, which makes countless tourists intoxicated.

-Wolong Bay: 10 kilometers away from Kanas. The lake is
surrounded by dense forests, with blooming flowers and green
grass. The island in the lake has beautiful scenery. 

-ShenXian Bay: A peaceful shoal formed by Kanas Lake, where 
sunlight sparkles like pearls—hence the name “Pearl Beach.”

- Fish Viewing Pavilion: The top spot in Kanas, offering the 
best panoramic views of its stunning scenery.
[Warm reminder]: The Fish Viewing requires a confirmed same-day 
reservation for entry, otherwise it can only overlook it from a distance.

JIADENGYU - KANAS - JIADENGYU
(100 KM) B/L/D

DAY
 05

B/L/D

※ Sayram Lake : The mountain lake with the highest altitude, 
largest area and beautiful scenery in Xinjiang is also the 
place where the Atlantic warm and moist air flow lasts.

※ Pass by Guozigou Bridge: With a total length of more 
than 700 meters and a cost of up to 2.39 billion. Such a bridge 
that costs more than 3.4 million per extended meter is called 
the richest bridge in China.

DUSHANZI - YINING
(480KM: 6HRS) 

DAY
 08

※ Dushanzi Grand Canyon : Known for its stunning 
landscapes and unique rock formations, the canyon is a 
favorite spot for adventurers and photographers.

B/L/DKARAMAY - DUSHANZI
(250KM: 3HRS) 

DAY
 07

※ Kuoksu Grand Canyon (Kalajun Scenic Area): A dramatic
fault-type canyon in southern Kalajun, famous for its cliffs, 
rock formations, and stunning landscapes.

- Crocodile Bay: Named for its crocodile-like shape, it offers 
the best panoramic view of the canyon.

B/L/DYINING - TEKES
(150KM: 3HRS) 

DAY
 09

※ Passing by Gongnaisi River: It is the mother river of the
people of Xinyuan County, with a total length of 230 kilometers.

※ Nalati Grassland (Include shuttle bus): One of the 
most beautiful alpine grasslands in China, this grassland is 
located between the Tianshan Mountains and has magnifi-
cent scenery.

-River Valley Grassland: Meadows nestled by mountains 
and water, where the wind sways the grass, revealing the 
beauty of untouched nature.

B/L/DTEKES - NALATI
(220KM: 3.5HRS) 

DAY
 10

※ Tianchi (Include shuttle bus + boat ride): Known as the 
“Pearl of Tianshan,” the lake’s crystal-clear blue waters offer 
stunning scenery best admired up close by boat.

HONG KONG ✈ URUMQIDAY
 02

MOB/L/D

※ Tianshan Sea of Flowers: In summer, vibrant blossoms 
stretch like a colorful carpet—breathtakingly beautiful, as if 
stepping into a fairytale realm.

※ Six Star Street (Liuxing Street): The center of Six Star 
Street is a disk, with three streets, and intersecting at the 
center point and radiating out six main roads, dividing the 
block into six fan-shaped areas.

※ Russian-style ice cream: Made with a century-old 
recipe, the ice cream is rich, creamy, and delicately 
sweet—one of the region’s must-try treats.

NALATI - YINING
(270KM: 3.5HRS) 

DAY
 11

B/L/D

KUALA LUMPUR ✈ HONG KONG

※ Pass by S21 Desert Highway: Along the way you can
see a variety of landforms such as deserts, canyons, 
wetlands, Danxia, mountains and lakes.

※ Pass by Ulungur Lake:  Also known as Fuhai — famed 
as the "Gobi Sea" with colorful waters and rich fish harvests.

※ Irtysh River: The only river in China that flows into the 
Arctic Ocean, with the second-largest water volume in 
Xinjiang, known as the "Poplar Gene Bank."

※ Wucaiwan: Home to stunning geological wonders, 
where visitors can stroll among colorful rock formations 
and marvel at nature’s craftsmanship.

※ Grilled Fish Night Market: The No.1 night market in 
Altay, Xinjiang.

URUMQI – BURQIN
(480KM: 6HRS) 

DAY
 03

B/L/D

After breakfast, go to the airport to catch your flight back 
to your warm home. 

B/MOB
DAY
 13

※ Xinjiang International Grand Bazaar: Famous for its 
rich culture and diverse merchandise, it is an important 
place integrating business, culture and tourism.

DAY
 12

B/L/DYINING               URUMQI

※ Pass by Karamay Oil Field: In Karamay, Xinjiang, is a 
stunning industrial landscape where thousands of oil 
pumps dot the vast Gobi desert, creating a truly 
awe-inspiring sight.

※ Urho Devil City (Include electric car): Fierce winds 
howl through bizarre rock formations, creating eerie 
sounds like devilish roars—hence the name "Devil City."

   
B/L/DDAY

 06
JIADENGYU - URHO - KARAMAY
(450KM: 6HRS) 



集合于吉隆坡国际机场，乘搭航班飞往香港。

吉隆坡 ✈ 香港 机上用餐DAY
 01

※ 喀纳斯景区 (含区间车): 高山湖泊, 湖水清澈见底, 湖面
宽广如镜, 被周围群山环绕。湖水颜色随季节和天气变化，
呈现出不同的蓝绿色调, 非常迷人。

-月亮湾: 喀納斯的標誌景點, 喀納斯湖在這劃了一道優美的
弧線, 猶如月亮落入這林木蔥蘢的峽谷, 令無數遊人為之陶
醉。

-卧龙湾: 距喀纳斯10公里。湖四周森林茂密, 繁花似锦、
绿草如茵, 湖中小岛景色秀丽, 湖进水处巨石抵中流, 激浪拍
巨石, 玉珠飞溅。

-神仙湾: 喀纳斯湖在山涧低缓处形成的 一处浅滩。湖面背
光看去在阳光照射 下闪着细碎的光，仿佛无数珍珠任意洒
落。由此也称它为“珍珠滩”。

-观鱼亭: 喀纳斯景点中的极品，是唯一一个 能驻足饱览喀
纳斯美景的最佳平台。
【温馨提示】: 观鱼亭需要当天预约成功才可参观，否则只
能远眺。

贾登峪 - 喀纳斯 - 贾登峪
（100公里）

DAY
 05 早/午/晚

※ 喀拉峻风景区之阔克苏大峡谷: 位于喀拉峻景区南部, 
是一条断裂型峡谷，以奇峰怪石、峡谷地貌著称。

- 鳄鱼湾 (鳄鱼湖): 因形似张口鳄鱼而得名，是大峡谷中最
著名的打卡点，可远观峡谷全貌。

伊宁 - 特克斯
（150公里：3小时）

DAY
 09

早/午/晚

※ 独山子大峡谷: 以其壮观的自然景观和丰富的地质遗迹闻
名，是游客探险和摄影的热门目的地。峡谷内奇特的岩石
层理和色彩变化，展示了数百万年的地质演化过程。

   

DAY
 07

克拉玛依 - 独山子
（250公里：3小时）

早/午/晚

※ 天山花海: 夏季花开成海，斑斓似毯，美不胜收，仿若
置身童话仙境。

※ 六星民俗街: 位于伊宁市区, 是体验伊犁多民族文化的好
去处。街道融合哈萨克、维吾尔、俄罗斯等民族建筑风格,
集美食、手工艺品与表演于一体。

※ 俄式冰激凌: 传承百年工艺，冰激凌香浓绵密，甜而不
腻，为当地必尝经典美食之一。

那拉提 - 伊宁
（270公里：3.5小时）

DAY
 11

早/午/晚

※ 赛里木湖: 位于新疆伊犁, 是中国最大的高山湖泊, 以湛
蓝湖水和周围壮丽山景闻名, 是游客观光、摄影和露营的热
门地点。

※ 途径果子沟大桥: 全长 700 多米, 耗资高 达 23.9 亿, 这
样一座每延长米造价超过 340 万的大桥被称为中国最土豪
的大桥。

独山子 - 伊宁
（480公里：6小时）

DAY
 08 早/午/晚

早餐后，前往机场乘搭航班返回温暖家园。

DAY
 13 早/机上用餐乌鲁木齐 ✈  香港 ✈  吉隆坡

特克斯 - 那拉提
（220公里：3.5小时）

DAY
 10 早/午/晚

※ 途径巩乃斯河谷: 他是新源县人民的母亲河, 全长230公里。

※ 那拉提草原: 草原广袤如海, 牛羊点点, 尽显天山牧歌风情, 
四季景色皆如画卷展开。

- 河谷草原:草地依山傍水, 风吹草动, 自然生态魅力。

伊宁          乌鲁木齐DAY
 12

早/午/晚

※ 新疆国际大巴扎: 文化丰富和商品多样 性而闻名，是一
个融 合了商业、文化和 旅游的重要场所。

布尔津 - 禾木 - 贾登峪
（150公里：3小时）

DAY
 04 早/午/晚

※ 途径阿贡盖提草原: 一片风景优美的高山草原。这里拥有
丰富的动植物和湿地生态, 还可以体验哈萨克族的游牧文化。

※ 禾木村 (含区间车): 新疆維吾爾自治區布爾津縣下轄的村莊。
位於新疆布爾津縣喀納斯湖畔, 是圖瓦人的集中生活居住地。

-禾木河: 禾木河流域景色优美, 周围被雪山环绕, 河水清澈见
底, 是新疆地区一处风景秀丽的景点。

-图瓦人村落: 仅存的3个图瓦人村落,是他们的集中生活居
住地。 

-观景台: 感受大自然风光，360 度远眺迷人的天际美景，
拍照打卡。

乌鲁木齐 - 布尔津
（480公里：6小时）

DAY
 03 早/午/晚

※ 途径S21网红沙漠公路: 这一路你可以看到沙漠、峡谷、湿
地、丹霞、山脉和湖泊等多种地形地貌。

※ 途径乌伦古湖: 又名福海, 素有“戈壁大海”之称, 湖色多变,
盛产福海鱼。

※ 额尔齐斯河: 中国唯一流入北冰洋的河流, 水量居新疆第二, 
有“杨树基因库”之称。

※ 五彩湾: 拥有令人惊叹的地质奇观，游客可在色彩斑斓的
岩石间漫步，感受大自然的鬼斧神工。

※ 烤鱼夜市: 新疆阿勒泰地区第一夜市。

香港 ✈ 乌鲁木齐DAY
 02

机上用餐/午/晚

※ 天山天池 (含区间车+游船): 被誉为“天山明珠”，湖水清
澈湛蓝，乘船以近距离欣赏壮丽景色。

※ 乌尔禾魔鬼城 (含电瓶车): 深夜来临，当茫茫戈壁上大
风吹起，狂风在奇峰怪石之间流荡回旋。

※ 途径千口油田: 著名的工业景观，成千上万口抽油机密布
戈壁，场面壮观震撼。

贾登峪 - 乌尔禾 - 克拉玛依
（450公里：6小时）

DAY
 06 早/午/晚



秒懂行程地图
北疆

GENERAL INFORMATION OF CHINA 中国概况
春 SPRING
(MAR - APR)

夏 SUMMER
(MAY - AUG)

秋 AUTUMN
(SEP - OCT)地点 LOCATION

Kanas 喀纳斯

Dushanzi 独山子 14 / 23℃ 23 / 30℃ 10 / 23℃

5 / 23℃ 19 / 30℃ 8 / 20℃

Tekes 特克斯

Yining 伊宁 7 / 24℃ 18 / 33℃ 6 / 23℃

3 / 18℃ 13 / 27℃ 8 / 20℃

羊肉串 Mutton kebab

烤全羊 Roasted Lamb

新疆大盘鸡 Xinjiang Big Plate Chicken

火锅风味 Hot pot

Yining 伊宁2 Nights 2晚 美景酒店
Meijing Hotel Yining

Dushanzi 独山子

Karamay 克拉玛依

地点
LOCATION

Burqin 布尔津

Jiadengyu 贾登峪

Tianchi 天池

Tekes 特克斯

Nalati 那拉提

1 Night 1晚

1 Night 1晚

1 Night 1晚

1 Night 1晚

留宿
STAY

1 Night 1晚

1 Night 1晚

2 Nights 2晚

住宿

Urumqi 乌鲁木齐1 Night 1晚

特选 4 + 5★酒店 (或同级)
SELECTED 4 + 5★HOTELS (OR SIMILAR) 

玛依塔格酒店
Maitark Hotel

离街凤凰酒店
Tekesi Phoenix International Hotel

万森酒店
Sensa Hotel Bandung

夜光城酒店
Nightlight Town Hotel

白桦林度假酒店
Wonju Birch Forest Pension

温德姆花园酒店
Wyndham Garden Hotel

克拉玛依锦江都城
Jinjiang Capital Hotel

ACCOMMODATION 

环球酒店
Universal Hotel

TRAVEL MAP

特克斯特克斯
TekesTekes

布尔津布尔津
BurqinBurqin

禾木禾木
HemuHemu

香港香港
Hong KongHong Kong

马来西亚马来西亚
MalaysiaMalaysia

独山子独山子
DushanziDushanzi

克拉玛依克拉玛依
KaramayKaramay

伊宁伊宁
YiningYining

贾登峪贾登峪
jiadengyujiadengyu

乌尔禾乌尔禾
UrhoUrho

那拉提那拉提
NalatiNalati

乌鲁木齐乌鲁木齐
UrumqiUrumqi

喀纳斯喀纳斯
KanasKanas

TRAVEL MAP

TERMS & CONDITIONS 备注 :
1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

1.

2.

Flights, transportation, hotels, meals and itineraries and sequences stated in the brochure are 
subject to change without prior notice and subject to �nal con�rmation. We reserves the right to 
alter itineraries at any time (without compensation) due to unforeseen circumstances, especially 
during peak periods or force majeure. 

Purchase of travel insurance is compulsory. The Company or our consortium agents shall not be 
liable for any losses or personal expenses incurred by tour members during the tour. Or in the 
event of unforeseen circumstances such as adverse weather conditions/natural disaster or other 
causes which may lead to tra�c delays/extend stays, cancellation, rescheduling or others losses. 

Unless otherwise speci�ed by request, tours are conducted in Mandarin.  

Tour buses are arranged based on group size which make sure every passenger is entitled to one 
seat each. 

Expenses of personal nature like tipping, laundry, telephone calls/internet data, beverages, 
photography fee at sightseeing, optional tour, medical expenses, any insurance or etc are on own 
expenses.

No refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour. 

Notwithstanding the place or country in which a course of action arises, it is expressly agreed 
hereto that all causes of actions shall at all times be commence within the jurisdiction and 
territory of the country. 

Airport taxes, fuel surcharges and visa fees do not form part of the tour fare and it should be borne 
by the passenger. The Company is only acting as an agency to collect the above charges therefore 
it is subject to the Terms and Conditions of the respective authorities & airlines in case if there is 
any hike if any of these fee without notice by the authoritie.

In case on any currency �uctuations or amendment in local Government & Hotel taxes, or any fuel 
hike, we reserve the right to adjust the tour price accordingly without any notice. 

Flight timing and schedules are not guaranteed and do not form part of the contract. They are 
subject to change at the insistence of the Aviation of Government Authorities for the Tour 
Member’s safety, security and other reasons. Neither The Company nor the Carrier concerned will 
accept liability for reasons of �ight cancellations, delays or diversions that is not within its control.

The Company reserves the right to cancel or withdraw at any time bookings made by or on 
behalf of Tour Members prior to departure. However, the company will reserve the absolute right 
to vary the group size due to unforeseen circumstances. The decision of The Company shall be 
�nal and inclusive and no liabilities whatsoever shall be incurred by the Company for such 
cancellation. 

It is the Tour Member’s responsibility to ensure that they have a valid passport with at least 6 
months validity from the date of departure.

Itinerary Sequence is subject to Final hotel con�rmation and shall be updated 30 days before 
departure.

If the hotel is unable to stay in the reserved room due to its own reasons (full rooms, power 
outage, water supply, heating, etc.) or government activities and other force majeure factors, the 
reserved room will be transferred to a hotel of the same level. Our company will try our best to 
assist the guest in adjusting to other room types. or similar hotel.

Please note that due to the shortage of VIP tourist bus resources during holidays or peak season, 
if there are not enough tourist buses due to force majeure, we will adjust the VIP 24 seats to 38 
seats, and the VIP 34 seats to 48/50 seats accordingly.

Deposit / Tour Payments
A non-refundable of RM 3000 per person must be paid upon reservation.  Full payment shall be 
made 60 days before departure. If full payment is not received 60 days or more prior to departure 
date, the Company reserves the right to forfeit the deposit and cancel the reservation. 

Amendment fee is applicable to all booking which are con�rmed and deposit paid. All 
amendments will need to be made 60 days before departure date amendment fee of (min 
RM300) will be charged and may vary depending on the changes. Any subsequent cost increases 
and surcharges will be borne by the tour member.

Cancellation of booking must be made in writing. Deposit of RM3000 per person will be forfeited 
if the company received notice more than 60 working days. If the company received notice to 
cancel less than 60 working days before the date of departure, a 100% cancellation of tour fare 
will be charged. 

GO HOLIDAY 360 SDN BHD  KPK/LN 9689
T2A-19-12, 3 TOWERS, NO 296 JALAN AMPANG
50450 KUALA LUMPUR.

CONTACT US NOW!
010-256 9979

03-9772 5410
info@goholiday360.com

www.goholiday360.com

UPDATED DATE: 8 JULY 2025


